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Protokół nr 10/2025 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego odbytego 

w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej w dniu  19 lutego 2025 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 7/8 członków; 

2) Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy  

3) Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy  

4) Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy 

 

Pan Leszek Siwek - Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i zaproponował następujący 

porządek obrad:  

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 30 stycznia 2025 r.  

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 

południowej części obrębu ewidencyjnego Poniatowo. 

3) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Ostrowskiego na wykonanie zadania inwestycyjnego. 

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Małkinia Górna. 

5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Małkinia Górna. 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Małkini Górnej. 

7) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska dotyczącego 

rozpatrzenia skarg. 

8) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli 

kompleksowej w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej. 

9) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Małkinia Górna na 2025 r. 

10) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. 

11) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Małkinia Górna na rok 2025. 

12) Sprawy różne. 

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, został on przyjęty jednogłośnie. Głosowało 7 radnych.  

 

 

Punkt 1. 

 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 30 stycznia 2025 r. przyjęto jednogłośnie. Głosowało 7 

radnych. Wniesiona uwaga została uwzględniona. 

 

 

Punkt 2. 
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Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. Teren objęty opracowaniem 

będzie przeznaczony pod wydobycie kruszyw. O taką zmianę wnioskował przedsiębiorca. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 

południowej części obrębu ewidencyjnego Poniatowo. Głosowało 7 radnych. 

 

Punkt 3. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – omówił projekt uchwały. Zarząd Powiatu w Ostrowi 

Mazowieckiej wystąpił z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej na zadanie inwestycyjne 

dotyczące budowy chodnika w Kiełczewie. Udzielona pomoc finansowa będzie przeznaczona 

na wykonanie dokumentacji projektowej.  

 

Pani Lilla Wiechowska – zapytała, czy jeżeli współfinansujemy projekt chodnika to budowę 

również. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – potwierdził. Powiat realizuje inwestycje w tych gminach, 

w których jest chęć współpracy i następuje współfinansowanie ich realizacji. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – w projekcie uchwały wystąpił błąd pisarski w § 4 w słowie 

„roku”, powinno być „rok”.  

 

Pan Leszek Siwek – uważa, że we wszystkich inwestycjach Powiat powinien wykonać projekt, 

a dopiero realizacja powinna być podzielona kosztami pół na pół.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wyjaśnił, że jeżeli nie byłoby chęci współfinansowania  

przez gminy, Powiat miałby do podjęcia trudną decyzję, w której z 11 gminy realizować 

inwestycje. A gdy gminy włączają się w finansowanie więcej inwestycji można zrealizować. 

 

Pan Piotr Krzepicki – odniósł się do literówek w projektach uchwał i zaproponował, aby takie 

oczywiste omyłki pisarskie uzgadniać na komisjach. Wszyscy obecni radni zaakceptowali takie 

rozwiązanie. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Ostrowskiego na wykonanie zadania inwestycyjnego. Głosowało 7 

radnych. 

 

Punkt 4. 
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Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. Ulica Nurska w Małkini 

Górnej, przy której jest zlokalizowana posesja Skarżącej, jest drogą wojewódzką, zatem 

kompetentnym organem do rozpatrzenia wniosków mieszkańców jest zarządca drogi MZDW. 

Wnioski Skarżącej wpływające do Urzędu Gminy w Małkini Górnej były przekazywane wg 

kompetencji do MZDW oraz zgłaszane w trakcie przeglądów gwarancyjnych ww. inwestycji 

przez przedstawicieli Urzędu Gminy w Małkini Górnej. Ostatecznie wnioski co do zasadności 

i przekazania do realizacji rozpatruje MZDW. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wyjaśnił, że za czystość chodnika przylegającego do 

posesji odpowiedzialny jest właściciel poszczególnej posesji, nie gmina czy też MZDW. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Małkinia Górna. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. 

Głosowało 7 radnych.  

 

Punkt 5. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. Skarga dotyczy 

nieprzekazania dokumentów radnym, wiceprzewodniczącemu, komisji oraz prawnikowi 

gminy, które zostały przesłane przez Skarżącą w związku z poprzednio złożoną skargą.  

Omówił obieg dokumentów jaki miał miejsce, wspomniane dokumenty zostały wysłane 

radnym, z którymi mieli możliwość się zapoznać.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Małkinia Górna. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. 

Głosowało 7 radnych.  

 

 

Punkt 6. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – odniosła się do skargi. 

Nie miało nigdy miejsca manipulowanie Skarżącej do podpisania aneksu, czy też innych 

dokumentów. Aneks do ugody został przygotowany i przedłożony Skarżącej. Skarżąca miała 

możliwość zapoznania się treścią dokumentu przed jego podpisaniem, a następnie złożyła 

podpis na dokumencie, zgadzając się tym samym na jego zapisy. Nikt nie ponosi 

odpowiedzialności za zrozumienie bądź nie treści przedstawionego dokumentu.  

 

Pan Łukasz Szymańczyk – zakomunikował, że na sesji trzeba przedstawić nieco szerzej temat 

skarg i sposobu ich rozwiązania. 

 

Pani Angelika Dąbrowska – zapytała, czy skarżąca była zapraszana na posiedzenia komisji. 
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Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekazał informację, że nie mamy obowiązku 

zapraszania osoby skarżącej na komisje, ale ma prawo w niej uczestniczyć. Komisja opierała 

się na dokumentacji w sprawie oraz na korespondencji, która jest cały czas uzupełniana.  

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – przekazała, że od 

początku roku wpłynęło od skarżącej 180 pism. Odniosła się do wizyty skarżącej w Ośrodku 

Pomocy Społecznej w celu zapoznania się ze zgromadzona dokumentacją. Według skarżącej 

akta są niekompletne, co nie jest prawdą. 

 

 

Pani Angelika Dąbrowska – zapytała o stwierdzenie w jednym z pism dotyczącym braku 

upoważnienia pani kierownik do podpisywania dokumentów. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – wyjaśniła, że posiada 

aktualne upoważnienie do podpisywania dokumentów. Ostatnio wydane upoważnienie 

dotyczyło pracownika, któremu zmieniło się stanowisko i dlatego też upoważnienie zostało 

zmienione. Upoważnienie kierownika nie ma nic wspólnego z upoważnieniem pracownika. 

 

Pani Lilla Wiechowska – zapytała, czy przedstawienie całej sprawy jest zasadne. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekazał, że musimy się skupić na temacie skargi 

i w tym zakresie możemy podejmować dyskusję. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Małkini Górnej. Głosów za 6, przeciw: 

0, wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych.  

 

 

Punkt 7. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – odniosła się do skargi.  

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – wyjaśnił, iż złożona skarga jak również wniosek 

o ponowne rozpatrzenie skarg nie zawierały nowych okoliczności w stosunku do poprzednich 

skarg  rozpatrywanych na ostatniej sesji, dlatego też zachodzi konieczność podtrzymania 

stanowiska zgodnie z uprzednio podjętą uchwałą. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska 

dotyczącego rozpatrzenia skarg. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. Głosowało 

7 radnych.  
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Punkt 8. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. Na sesji w dniu 31 stycznia 

wpłynął wniosek radnej o przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną dotyczącą 

przydziału mieszkań komunalnych w budynku przy ul. Kolejowej. Rada powinna podjąć 

decyzję w formie uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej kontroli kompleksowej w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej. Głosowało 7 

radnych. 

 

Punkt 9. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. Rada Gminy określa 

w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Stanowi to wypełnienie obowiązku zapewnienia 

opieki bezdomnym zwierzętom przez Gminę. W związku z powyższym przygotowany został 

Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 

2025, który stanowi załącznik do uchwały.  

 

Pani Lilla Wiechowska – zgłosiła problem, który występuje z bezdomnymi psami. Zwierzęta 

są podrzucane przez ludzi. Zdarzały się sytuacje, kiedy bezdomne psy pogryzły ludzi. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – wskazał, że koszty odłowienia zwierząt są bardzo 

duże, właściciele wypuszczają zwierzęta i nie przyznają się do nich. 

 

Pan Piotr Krzepicki – wyraził zdanie, że kwota na dokarmianie zwierząt w wysokości 1 000 zł 

jest stanowczo za niska. 

 

Pani Lilla Wiechowska – przekazała, że zwierzęta powinny być sterylizowane, aby się nie 

rozmnażały. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy- przekazała, że kwota przeznaczona na 

realizację programu jest wyliczona na podstawie wykonania planu z lat ubiegłych. Jest to 

szacunek. Wysokość środków przeznaczonych na realizację programu może ulec zwiększeniu 

bądź przesunięciu pomiędzy poszczególnymi zadaniami. 

 

Pan Piotr Krzepicki – wskazał, że środki na dokarmianie powinny być przesunięte np. 

z edukacji. Będzie wnioskował o przesunięcie w późniejszym terminie. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – podkreślił, że jeśli będzie taka potrzeba będą 

przesunięcia pomiędzy paragrafami. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Małkinia 

Górna na 2025 r. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych.  

 

Punkt 10. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały zgodnie z 

uzasadnieniem. Do uchwały będzie autopoprawka dotycząca załącznika nr 1 – związana jest ze 

sklasyfikowaniem dotacji dla Powiatu, jak mamy ją wykazać – jest to tabelka 2.2.1.1. 

W projekcie uchwały jest zmieniony układ objaśnień w porównaniu do wcześniejszych 

projektów.   

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. Głosów za 6, przeciw: 0, 

wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych.  

 

 

Punkt 11. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały zgodnie z 

uzasadnieniem. 

 

Pan Leszek Siwek – zapytał o wkład własny do zadania dotyczącego utylizacji eternitu. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że dokładamy 2 000 zł., aby 

zamknąć odbiór eternitu zgłoszony w 2023 r.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Małkinia Górna na rok 2025. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. 

Głosowało 7 radnych.  

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – zapytała radną, czy może w czymś udzielić 

bardziej szczegółowych odpowiedzi, jeżeli jest coś niejasnego. 

 

Pani Elwira Założyńska – przekazała, że nie ma pytań, a głosowanie jest wyrazem głosów 

mieszkańców, którzy nie zawsze są za poszczególnymi zmianami w budżecie. 

 

 

 

Punkt 12. 

 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 
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Pan Łukasz Szymańczyk – operat szacunkowy dla budynku zlewni w Prostyni. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wyjaśnił, że operat jest wykonany, po sprawdzeniu 

szczegółów udzieli informacji. 

 

Pan Piotr Krzepicki – podjął temat złożonej skargi na działalność Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji oraz jej przewodniczącego.  

 

Członkowie Komisji podjęli dyskusję na temat skargi. Ustalili wspólne stanowisko, że skarga 

powinna zostać uznana za bezzasadną.  

 

Pan Piotr Krzepicki- przekazał informacje, że materiały na sesję będą przekazywane zgodnie 

z terminem elektronicznie na służbowe skrzynki mailowe, natomiast dokumenty w formie 

papierowej można odbierać w biurze Rady.  

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

   

   

  Przewodniczący Komisji 

                 Leszek Siwek 
 

 

 

Protokolant: 

Edyta Frydrych  
 

  


